

## **Konformitätserklärung zur REACH Verordnung (EG 1907/2006), SVHC-Kandidatenliste vom 23.01.2024**

Mit der neuen europäischen Chemikaliengesetzgebung REACH trat am 1. Juni 2007 eine Verordnung in Kraft, die der Registrierung, Evaluierung, Autorisierung und Restriktion von Chemikalien dient. Diese Gesetzgebung hat die Sicherstellung eines hohen Schutzniveaus für die menschliche Gesundheit und die Umwelt zum Ziel und deckt sich folglich mit den unternehmerischen Verpflichtungen der Xometry Europe GmbH.

Bei unseren Produkten handelt es sich um nicht-chemische Produkte, die unter normalen und vernünftigerweise vorhersehbaren Verwendungsbedingungen während ihrer Lebensdauer keine Stoffe freisetzen sollen. Daher sind wir nicht verpflichtet, uns unter REACH registrieren zu lassen.

In Bezug auf Artikel 33 der REACH-Verordnung (EG 1907/2006) bestätigen wir, dass in unseren Produkten keine besorgniserregenden Stoffe gemäß aktueller [SVHC-Kandidatenliste](#) vom 23.01.2024 enthalten sind, bzw. die maximal zulässigen Gewichtsprozentanteile von 0,1 % eingehalten werden.

Um die Lieferkette abzusichern und im Interesse höchster Produktsicherheit zu fördern verfolgen wir die Umsetzung von REACH auch auf Seite unserer Lieferanten. Die Zusicherung der REACH Declaration of Conformity to the REACH Regulation (EC 1907/2006), SVHC candidate list from 23.01.2024

H-Konformität ist Teil unserer Lieferantenqualifikation.

## **Declaration of Conformity to the REACH Regulation (EC 1907/2006), SVHC candidate list from 23.01.2024**

REACH Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals, formally known as REACH; Xometry Europe GmbH fully supports the aim of REACH in improving the protection of the environment and human health. As a downstream user, the products manufactured by Xometry are non-chemical products that are not designed to release any substance under normal and reasonably predictable applications during their lifespan. Therefore, as per REACH requirements, Xometry Europe GmbH does not require registration.

Based on information obtained from our affected suppliers, this document certifies that no products supplied by Xometry Europe GmbH contain >.1% by weight of the Substances of Very High Concern (SVHC) as listed by the European Chemical Agency (ECHA) under the provisions of

Regulation No. EC 1907/2006 including the candidate list released January 17, 2023 (233) substances 1. Articles already covered by specific Union legislation regulating lead content or migration should, for reasons of consistency, be exempted. Amending Annex XVII to Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and the Council on the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals, (REACH) as regards to lead and its compounds.

---

Ottobrunn, 16.01.2023

Dmitry Kafidov  
Managing director